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Bestyrelsesmøde i SAS 
3. juni 2024 kl. 18.00 i klubhuset 

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams  
Jesper Bjerge Christensen  Afbud 
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler  
Lizette Rysgaard Afbud 
Charlotte Brodersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• Lundeborg besøger klubben kommende weekend. De er lovet at de kan anvende 

multirum hvis vejret ikke er til ude aktiviteter. 7-8 både 
• Slagelse Idrætsråd har spurgt om liste over vindere af DM, VM, EM, NM, OL-

deltagere mm og lidt historie om Harboe Cup i anledning af deres 75 års jubilæum. 
Materiale sendt til dem. 

• Claus har deltaget i møde om højvandssikring. 
• Nordeafonden Har desværre givet afslag på ansøgninger til solceller. 
• Et medlem har spurgt om der kan arrangeres speedbådskørekort i klubben. Der er 

ikke prøveansvarlige, men der er også ganske mange muligheder for at tage det 
hos forskellige udbydere. 
 

3. Økonomi 
Knud Erik 
Tilskud modtaget som tidligere år. Ellers ingen bemærkninger. 
Der er bevilget sædvanligt tilskud til Vejrøtur, som er arrangeret inden 
aktivitetsudvalget er helt klar med en ny plan. 
Beholdninger godkendt og fundet ok. 
 

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug 
Ansvarlig: Henrik 
Alt forbrug er som normalt. 
Der mangler at blive indleveret 6 elmålere – Henrik kontakter medlemmerne der har 
dem. 
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Projekter generelt 
Torsdagsholdet: 
• Søstjernen – ’Passer’ er fundet – Villy Madsen. Anders kontakter Villy om opgaver 

mm. Der skal muligvis have en ny ruse. 
• Bænk på bro. Projektet er udsat til drøftelse om yderligere ideer. 
• Markeringer på pæle i indsejlingen er monteret. 
• Kanter ved terrassen mod klubhuset stabiliseres og fliser læses om. 

 
Ansvarlig: David. 

 
Øvrige 
• Solcelleprojekt. 

o Installeret og kørende pr. 3/6-2024. Vi glæder os til at se effekten. 
• Mastekran.  

o Der er oprettet en byggesag og der har været opfølgende dialog med 
kommunen. (som er første step for at afklare mulighederne). 

• Rengøring sættes op til flere gange her ved højsæson. Sebrina er begyndt at vaske 
karklude og viskestykker. Beskidte lægges i kurve i multirummet. 

• Der er forsvundet 6-8 håndklæderuller fra rengøringsrummet. Vi er 
opmærksomme på dette og ser tiden an. 

• Slg. Kommune afklarer internt hvem der står for græsplænen. Det var en fejl at 
den ikke var blevet slået. 

 

5. Hovmester 
Henrik 
Fortsat en glad hovmester. Grillen er sat på den ønskede plads. 
 

6. Broudvalg 
Jesper - afbud 
 

7. Kapsejladsudvalg 
Claus  
Klubmesterskabet er i gang og på onsdag er det Ladies Cup. 

8. Juniorer 
Anders 
Gode gang i afdelingen. Der er nye medlemmer som har vist interesse og meldt sig 
ind. 3 sejlere var med ved Sailextreme. 2 Zoom og 1 Europe og 2 Zoom sejlere tager 
til Thurø 8/6. 
Torsdag 6/6 er første træning for søstjerner. DGI/DIF puljen har doneret penge til 2 
elmotorer, som indkøbes og monteres på 2 gamle optimistjoller. Det letter øvelsen i at 
styre en jolle. 
 

9. Sejlerskole 
Lizette 
Afbud 
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10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Charlotte 
Charlotte og Knud Erik deltog på sidste møde. Der er rigtig mange ideer, så vi glæder 
os til at se listen. 
Der står bl.a. vinsmagning, Sankt Hans, bagagerums sejlerloppemarked på 
programmet. 

 

11. Eventuelt 
Vi har fået ’pantspande’ og der påtænkes at opsætte en mere når der er 
arrangementer, fredagsgrill mm. 
 
Der har været dialog med Slg Kommune omkring direktivet om opsættelse af 
ladestandere på offentlige arealer. Vi afventer deres undersøgelser og beslutning. 
 
SAS rom kommer snart. Salgspris igen 300 kr. 
 
Drøftelse om opmærkning/kabelbro ved beddingens wire og markering af indkørsel 
forbudt ved beddingen. Vi indkøber i første omgang gul markering til markering af 
indkørsel forbudt mellem klubhus og omklædning og kabelbump i sort/gul for 
synlighed. Kabelbump er såfremt der skal trailere over spilkablet. 
 

12. Næste møde 
3. juli kl. 18.00 
15. august kl. 18.00 (Anders kommer efter 19.00) 


